GENERAL AGREEMENT ~ ACCORD GENERAL.SUR RESIRICIED
ON TARIFFS AND LES TARIFS DOUANIERS L/3210

27 May 1969

TRADE ET LE COMMERCE Limited Distribution

COMMITTEE ON BUDGET, FINANCE AND ADMINTSTRATION
Chairman: Mr, A, Schnebli (Switzerland)

Members
Argentina Germany, Fed. Rep. ‘Nigeria
Australia India Poland
Canada Israel : Sweden
Ceylon : Japan ‘ United Kingdom
France Netherlands United States

Terme of Reference

(1)  To examine any questions arising in connexion with the audited accounts
for 1968, the financing of the 1969 Budget, and proposals for the
Budget for 1970,

(11) To examine the proposals for the 1970 Budget for the International
Trade Centre UNCTAD/GATT.

(iii) To study any financial and administrative questions which may be referred
to it by the Council or submitted to it by the Director-General, and
undertake such other duties as may be assigned to it by the Couneil.

COMITE DES QUESTIONS BUDGETAIRES, FINANCIERES -
ET ADMINISTRATIVES

Président: M. A. Schnebli (Suisse)

Composition

Allemagne (R.F.) Etats-Unis Nigeria
Argentine France Pays-Bas
Australie Inde Pologne
Canada Isragl Royaume-Uni
Ceylan Japon Suede

Mandat
i) Examiner toutes questions relatives aux comptes vérifiés de 1968, au

financement du budget de 1969 et aux propositions budgétaires pour 1570.

ii) Examiner les propositions budgétaires pour le Centre CNUCED/GATT du
commerce international en 1970, '

iii) Etudier itoutes questions financiéres et administratives qui peuvent lui
8tre renvoyées par le Conseil ou soumises par le Directeur général;
remplir toutes autres fonctions qui peuvent lui &tre mssignées par
le Conseil,



